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Protokół nr 25/2018 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 28 sierpnia 2018 r. w godz. 9
00

 –14
55 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Zawiadomienie o zebraniu materiału dowodowego w sprawie wygaszenia trwałego 

zarządu działki gruntu nr 206/2 położonej w obr. Sadkowo ustanowionego na rzecz 

Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie, w celu sprzedaży nieruchomości.  

4. Rachunek zysków i strat, bilans oraz wykonanie planu finansowego Regionalnego 

Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. na dzień 31 maja 2018 roku. 

5. Rachunek zysków i strat, wykonanie planu finansowego oraz sprawozdanie F-01 

Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. na dzień 30 czerwca 

2018 roku. 

6. Stanowisko Centrum Dializa Sp. z o.o. w sprawie ewentualnego rozwiązania umowy 

dzierżawy. 

7. Zgoda Wojewody Zachodniopomorskiego w Szczecinie na likwidację placówki 

opiekuńczo - wychowawczej typu rodzinnego - Rodzinnego Domu Dziecka  

w Białogardzie. 

8. Omówienie uruchomienia procedury uzupełniania etatu dla nauczycieli. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

a) opinii o pozbawieniu drogi kategorii drogi powiatowej,  

b) opinii o pozbawieniu drogi kategorii drogi powiatowej, 

c) zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 

2018, 

d) opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu Powiatu 

Białogardzkiego na rok 2019, 

e) upoważnienia dwóch członków Zarządu do czynności prawnych związanych  

z emisją obligacji Powiatu Białogardzkiego, 

f) wyznaczenia nauczyciela zastępującego Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Białogardzie w przypadku jego nieobecności. 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie projektów uchwał Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie: 

a) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki, 

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, 
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c) zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego, 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 

11. Sprawy różne. 

 

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

 

Ad.2 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 24/2018 z posiedzenia 

Zarządu w dniu 13 sierpnia 2018 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Kierownik Biura Gospodarki Nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał członków 

Zarządu z treścią zawiadomienia o zebraniu materiału dowodowego w sprawie wygaszenia 

trwałego zarządu działki gruntu nr 206/2 położonej w obr. Sadkowo ustanowionego na rzecz 

Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie, w celu sprzedaży nieruchomości, co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w zawiadomienia. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził treść zawiadomienia. 

 

 

 

Ad.4 

 *Dyrektor ds.  Ekonomicznych – Główna Księgowa Regionalnego Centrum Medycznego  

w Białogardzie Sp. z o.o. – Krystyna Janowska zapoznała Zarząd z rachunkiem zysków  

i strat, z bilansem oraz wykonaniem planu finansowego Regionalnego Centrum Medycznego 

w Białogardzie Sp. z o.o. na dzień 31 maja 2018 roku – załącznik nr 3.  Poinformowała,  

że przychody netto ze sprzedaży produktów, tworów i materiałów wynosiły  997.486,92 zł  

a koszty z tego tytułu wyniosły 919.297,85 zł. Pozostałe przychody operacyjne to 187.429,96 

zł. Wynik – strata – 96.241,06 zł (minus).  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapytał, czy Sp. Centrum Dializa terminowo spłaca raty.  

Prezes Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. – Zygmunt Baś 

udzielił twierdzącej odpowiedzi. 

 **Prezes Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. – Zygmunt Baś 

zgłosił wniosek w sprawie zmiany okresu składania sprawozdań finansowych z miesiąca na 

kwartał.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją oraz wyraził 

zgodę na zmianę okresu składania sprawozdań finansowych z okresu miesięcznego na 

kwartalny.  
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Ad.5 

Dyrektor ds.  Ekonomicznych – Główna Księgowa Regionalnego Centrum Medycznego  

w Białogardzie Sp. z o.o. – Krystyna Janowska zapoznała Zarząd z rachunkiem zysków  

i strat, z bilansem oraz wykonaniem planu finansowego Regionalnego Centrum Medycznego 

w Białogardzie Sp. z o.o. na dzień 30 czerwca 2018 roku – załącznik nr 4.  Poinformowała, 

że przychody netto ze sprzedaży produktów, tworów i materiałów wynosiły 1.196.904,78 zł  

a koszty z tego tytułu wyniosły 1.113.352,66 zł. Pozostałe przychody operacyjne to 

219.530,07 zł a koszty 123.400,82 zł. Wynik – strata – 106.266,58 (minus).  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją.  

 

 

 

Ad.6 

Prezes Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. – Zygmunt Baś 

zapoznał z stanowiskiem Centrum Dializa Sp. z o.o. w sprawie ewentualnego rozwiązania 

umowy dzierżawy, co przedstawia  załącznik nr 5 niniejszego protokołu. Oświadczył, że wg 

Sp. CD nie zaistniały, żadne przesłanki, które skłaniałyby do rozwiązani umowy.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w najbliższym czasie zorganizuje 

spotkanie z przedstawicielami Sp. CD.  

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski stwierdził, że przed spotkaniem chce znać 

stanowisko do negocjacji Rady Nadzorczej RCM i Zarządu Powiatu. Dodał, że mieszkańcy 

na obecną sytuację szpitala się nie godzą. Oświadczył, że jeśli będzie stanowisko Zarządu dot. 

rozwiązania umowy to będzie stał za takim rozwiązaniem jeśli nie będzie stanowiska 

jednolitego to nie widzi sensu organizowania spotkania. Dodał, że wg niego wiarygodność 

Sp. CD jest na poziomie nie do zaakceptowania poprzez działania, które miały miejsce  

w ostatnim okresie czasu. Poinformował, że jest inicjatywa poselska, która otwiera szansę  

na rozwiązanie umowy i przekazanie szpitala do samorządu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że ma podobne stanowisko, co do 

wiarygodności, odpowiedzialności czy możliwości finansowych Sp. CD. Następnie dodał,  

że stanowisko Zarządu jest jednoznaczne. Zarząd wystąpił na podstawie opinii Radny 

Nadzorczej RCM o rozwiązanie umowy za porozumieniem stron. Uważa, że jest to 

najbezpieczniejsza droga w świetle długoletniej umowy. Dodał, że podobne stanowisko ma 

Rada Nadzorcza RCM w omawianej sprawie natomiast po stronie NFZ nie ma woli, aby tą 

umowę wypowiedzieć. Następnie omówił konsekwencje wypowiedzenia umowy bez zgody 

Sp. CD. Oświadczył, że najbezpieczniejsza drogą dla Powiatu jest rozwiązanie umowy za 

porozumieniem stron.  

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski stwierdził, że nie widzi możliwości rozwiązania 

umowy za porozumieniem stron. Uważa, że należy szukać innych rozwiązań.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zgodził się ze swoimi przedmówcami. Następnie uzasadnił 

swoje stanowisko. Uważa, że najlepszym rozwiązaniem dla Powiatu jest rozwiązanie umowy 

przez NFZ. 

 

W tej chwili odbyła się dyskusja.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją.  
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Ad.7 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia – Grzegorz Łysiak  poinformował 

Zarząd, że Wojewoda Zachodniopomorski  wyraził zgodę na likwidację placówki opiekuńczo 

- wychowawczej typu rodzinnego - Rodzinnego Domu Dziecka w Białogardzie,  

co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Poinformował, że dyrektor placówki 

osiągnęła wiek emerytalny i z dniem 1 stycznia 2019 roku planuje przejść na emeryturę.   

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją.  

 

 

 

Ad.8 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska omówiła 

Zarządowi procedury dotyczące uzupełnienia etatu dla nauczycieli.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją.  

 

 

 

Ad.9 

  a) Sekretarz – Zbigniew Raczewski zapoznał członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie opinii o pozbawieniu drogi kategorii 

drogi powiatowej, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie opinii o pozbawieniu drogi kategorii drogi powiatowej. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 56/2018 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie opinii o pozbawieniu drogi kategorii drogi 

powiatowej, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

  b) Sekretarz – Zbigniew Raczewski zapoznał członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie opinii o pozbawieniu drogi kategorii 

drogi powiatowej, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie opinii o pozbawieniu drogi kategorii drogi powiatowej. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 57/2018 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie opinii o pozbawieniu drogi kategorii drogi 

powiatowej, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

  c) *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została zwiększona 

Powiatowi dotacja celowa w dziale 852 – Pomoc społeczna o kwotę 6.840 zł – załącznik  

nr 11.  

  

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął przekazaną dotację. 
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 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została zmniejszona 

Powiatowi dotacja celowa w dziale 855 – Rodzina o kwotę 51.010 zł – załącznik nr 12.  

  

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął informację. 

 

 ***Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została zwiększona 

Powiatowi dotacja celowa w dziale 853 – Pozostałe zadanie z polityki społecznej o kwotę 

25.149 zł – załącznik nr 13.  

  

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął przekazaną dotację. 

 

 ****Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez: 

   

 1) Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

zmian w planie wydatków na 2018 r., co przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 2) Starostwo Powiatowe w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia zmian w planie 

wydatków na 2018 r., co przedstawiają załączniki nr 15 i 16 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 3) Powiatowy Zespół D/S Orzekania o Niepełnoprawności w Białogardzie w sprawie 

zatwierdzenia zmian w planie budżetu na 2018 r., co przedstawia załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 4) Centrum Wspierania Rodziny „Dom pod Świerkiem” w Białogardzie w sprawie 

wyrażenia zgody na przeniesienie środków między paragrafami wydatków budżetowych  

w ramach zatwierdzonego planu budżetowego na 2018 r., co przedstawia załącznik nr 18  

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 5) Powiatowy Dom Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalne  

w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody o zatwierdzenie zmian w planie wydatków 

budżetowych na 2018 r., co przedstawia załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił dyrektora Adama Wegnera o przedstawienie 

pokrótce bieżącej działalności placówki oraz poddał pod dyskusję powyższy wniosek.  

Dyrektor Powiatowego Domu Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalnego  

w Białogardzie – Adam Wegner przedstawił Zarządowi  informacje dotyczące działalności 

placówki oraz odpowiedział na pytania zgłoszone w dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Starosta Białogardzki, Wicestarosta oraz członkowie Zarządu  

w osobach: Bogusław Stanczewski i Jerzy Żuk.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po przeprowadzanej dyskusji zaproponował 

pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego wniosku w pozycji dotyczącej zwiększenia wydatków  

z przeznaczeniem na badania wstępne i okresowe pracowników a pozostałe negatywnie. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zgodził się z propozycją Starosty 

Białogardzkiego. 

 

 6) Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie w sprawie 

zatwierdzenia zmian w planie finansowym jednostki na 2018 r., co przedstawia załącznik  

nr 20 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 7) Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie w sprawie zwiększenia budżetu o kwotę 

w wysokości 5.000 zł, co przedstawia załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

*****Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2018 – załącznik nr 22 oraz 

poinformowała, że powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Zarządu Powiatu w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2018.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego 

na rok 2018. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 58/2018 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 23 

do niniejszego protokołu. 

 

  d) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie opracowania materiałów planistycznych 

do projektu budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2019, co przedstawia załącznik nr 24 

do niniejszego protokołu.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu Powiatu 

Białogardzkiego na rok 2019. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 59/2018 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie opracowania materiałów planistycznych do projektu 

budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2019, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

  e) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie upoważnienia dwóch członków Zarządu 

do czynności prawnych związanych z emisją obligacji Powiatu Białogardzkiego,  

co przedstawia załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia dwóch członków Zarządu do czynności prawnych 

związanych z emisją obligacji Powiatu Białogardzkiego. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 60/2018 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie upoważnienia dwóch członków Zarządu do czynności 

prawnych związanych z emisją obligacji Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

  f) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia nauczyciela zastępującego 

Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie w przypadku jego 

nieobecności, co przedstawia załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczyciela zastępującego Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie w przypadku jego nieobecności. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 61/2018 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia nauczyciela zastępującego Dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie w przypadku jego nieobecności, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.10 

 a) Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji  – Ewa Popławska 

zapoznała członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki, co przedstawia załącznik nr 30  

do niniejszego protokołu. Poinformowała, że Uchwała w takim samym brzmieniu została 

podjęta przez Radę Powiatu w Białogardzie w dniu 30 maja 2018 r. Organ nadzoru 

Wojewody Zachodniopomorskiego wniósł o stwierdzenie nieważności zaskarżonej uchwały, 

podnosząc zarzut podjęcia jej z istotnym naruszeniem art. 19 ust. 2 ustawy z 23 maja 1991 r. 

o związkach zawodowych. W ocenie Wojewody treść uchwały nie narusza prawo, jednak  

w toku postępowania nadzorczego ustalono, że została ona podjęta z pominięciem wymaganej 

ustawą procedury prawodawczej, a mianowicie brakiem opinii w tej sprawie związków 

zawodowych.  
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W związku z powyższym uchwała ponownie staje pod obrady Rady Powiatu z zachowaniem 

konieczności zaciągnięcia opinii związków zawodowych. Dodała, że powyższy projekt 

uchwały został przekazany związkom zawodowym celem wydania opinii. Międzyzakładowa 

Komisja NSZZ „Solidarność” przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie oraz 

Zarząd Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Białogardzie przedłożyli pozytywną 

opinię w sprawie ww. projektu uchwały. Wolny Związek Zawodowy Solidarność Oświata 

Komisja Międzyzakładowa w Boninie nie skorzystała z przysługującego jej uprawnienia i nie 

wyraziła opinii w ustawowym terminie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy 

Karta Nauczyciela w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Białogardzki, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

 b) Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia – Grzegorz Łysiak  zapoznał 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 

31 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane 

Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 31 

do niniejszego protokołu. 

 

 c) Sekretarz  – Zbigniew Raczewski zapoznał członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego, 

co przedstawia załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
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 d) Sekretarz  – Zbigniew Raczewski zapoznał członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozstrzygnięcia skargi na działalność 

Starosty Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie rozstrzygnięcia skargi na działalność Starosty 

Białogardzkiego. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozstrzygnięcia skargi na działalność Starosty 

Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.11 

 * Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapoznał Zarząd z informacją Zarządu Dróg 

Powiatowych w Białogardzie dotyczącą zestawienia ilości drzew przydrożnych na dzień  

31 lipca 2018 roku, rosnących w pasie drogowym dróg powiatowych na terenie gmin: 

Białogard, Karlino i Tychowo – załącznik nr 34.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną inflacją i postanowił 

przekazać ją Komisji Oświaty i Kultury. 

 

 ** Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji  – Ewa Popławska 

zapoznała członków Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego im. Bogusława X w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na 

przydzielenie dodatkowych godzin dydaktycznych w nowej organizacji roku szkolnego 

2018/2019, co przedstawia załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. Poinformowała,  

że w myśl ustawy Prawo oświatowe art. 29 wynika, iż kompetencje zatwierdzające 

organizacje roku ma organ prowadzący – Starosta. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionym wnioskiem a następnie 

przekazał go wg kompetencji Staroście. 
 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze trzech członków Zarządu. 

 

 *** Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez:  

 

 1) Powiatowy Urząd Pracy w Białogardzie w sprawie zwiększenia planu dochodów na 

2018 r. o kwotę w wysokości 23.385 zł, co przedstawia załącznik nr 36 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 2) Biuro IT Starostwa Powiatowego w Białogardzie w sprawie zwiększenia budżetu 

Biura na 2018 r. o kwotę w wysokości 30.000 zł, co przedstawia załącznik nr 37 do 

niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 3) Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczką w Białogardzie w sprawie zwiększenia 

planu wydatków na 2018 r. o kwotę w wysokości 5.000 zł, co przedstawia załącznik nr 38 do 

niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 4) Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie w sprawie zwiększenia budżetu na 2018 r. 

o kwotę w wysokości 145.000 zł, co przedstawia załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 5) Komendanta Powiatowej Policji  w Białogardzie w sprawie zwiększenia budżetu na 

2018 r. o kwotę w wysokości 10.000 zł, co przedstawia załącznik nr 40 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 6) Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie w sprawie zwiększenia planu dochodów na 

2018 r. o kwotę w wysokości 3.500 zł, co przedstawia załącznik nr 41 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 7) Rodzinny Dom Dziecka w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia zmian w planie 

wydatków na 2018 r., co przedstawia załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 ****Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z decyzją 

Ministra Finansów dotyczącą zmniejszenia Powiatowi części subwencji ogólnej na rok 2018 – 

załącznik nr 43. Poinformowała, że Minister postanowił: zmniejszyć część oświatową 

subwencję ogólną dla Powiatu Białogardzkiego na rok 2018 o 115.915 zł oraz postanowił 

potrąć nienależnie otrzymaną z okres od stycznia do lipca 2018 r. kwotę 71.328 zł.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął przedstawioną decyzję. 
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 *****Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju – Michał Mazurkiewicz zapoznał 

Zarząd z wnioskiem  przez Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie w sprawie ukończenia 

modernizacji oświetlenia w budynku szkoły i w hali sportowej  - załącznik nr 44. Następnie 

poinformował, że Dyrektor wnioskuje o zajęcie stanowiska w sprawie sposobu 

zagospodarowania zdementowanych i zbędnych elementów oświetlenia. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował, aby zbędne elementy oświetlenia 

oddać do utylizacji. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zgodził się z propozycja Starosty 

Białogardzkiego. 
 

 ******Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju – Michał Mazurkiewicz zapoznał 

Zarząd z treścią wniosku zgłoszonego przez Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie  

w sprawie zapewnienia śródków finansowych na naprawę rynny na dachu hali sportowej  

od strony ulicy Grunwaldzkiej Bocznej - załącznik nr 45. Poinformował, że przewidywany 

koszt wykonania prac ustalono na podstawie oferty firmy AGNES z Białogardu na kwotę 

2.360 zł.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 *******Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju – Michał Mazurkiewicz zapoznał 

Zarząd z treścią wniosku zgłoszonego przez Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie  

w sprawie zapewnienia śródków finansowych na odnowienie elewacji i wymianę rur 

spustowych na budynku szkoły od strony ulicy Grunwaldzkiej - załącznik nr 46.  

Poinformował, że przewidywany koszt wykonania prac ustalono na podstawie oferty firmy 

AGNES z Białogardu na kwotę 10.355 zł brutto przy montażu rur spustowych ocynkowanych 

ewentualnie kwotę 11.835 zł przy montażu rur stalowych w kolorze brązowym.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku na kwotę 11.835 zł. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom 

Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 *******Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju – Michał Mazurkiewicz 

poinformował Zarząd, że istnieje możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie zadań  

w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 - 

2019”, na rok 2019 – załącznik nr 47. Poinformował, że w ramach Programu jest możliwość 

złożenia wniosku na przebudowę dróg powiatowych. Następnie dodał, że ZDP  

w Białogardzie ma przygotowany projekt na drogę z Białogardu do Nosówka. Udział własny 

stanowi 50% kosztów kwalifikowanych. Maksymalna wysokość dofinansowania to 3 mln zł 

Nabór wniosków potrwa do 17 września 2018 r. 

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie postanowił złożyć 

wniosek na odcinek drogi Białogard – Kościernica. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

 

 


